

Date: 28/04/2022

التاريخ: 2022/4/28م

**Award of Extension of Tender No  
17/2017 by MEDC**

**تمديد مناقصة شركة مسقط لتوزيع  
الكهرباء (مناقصة رقم 2017/17)**

We are pleased to inform our shareholders that Muscat Electricity Distribution Company SAOC (MEDC), as per its letter dated 28 April 2022, has awarded the extension of Tender No. 17/2017 concerning recovery and defaulter management services in Zone 3 (Seeb Area). The extension of the contract will be from 1 May 2022 to 31 December 2023

يسرنا أن نعلن لمساهميننا الكرام بأن شركة مسقط لتوزيع الكهرباء ش م ع م عبر رسالتها المؤرخة في 28 أبريل 2022 قد أخطرت الشركة بتمديد عقد المناقصة رقم (2017/17) والمتعلق بتقديم خدمات التحصيل وإدارة الديون المتعثرة في المنطقة التشغيلية الثالثة (منطقة السيب) والمبرم بين الطرفين وذلك لمدة تبدأ من 1 مايو 2022 لغاية 31 ديسمبر 2023.

The value of the extension of the contract shall be RO 1,000,000 (One Million Omani Rial) and OIFC expects a reasonable return on this contract.

تبلغ قيمة العقد حسب التمديد 1,000,000 ر.ع (مليون ريال عماني) وتتوقع الشركة عائداً معقولاً من هذا العقد.

With regards,

مع خالص الشكر والتقدير،،،

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

